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Positiva händelser

Presentationsrubrik2

• Bra givarkår- god tillgång på blodprodukter (Jönköping, Kalmar)
• IVDR-märker  våra test-erytrocyter: Gemensamt projekt
• Regionmöte planeras i maj. Viktigt för vårt samarbete att få

träffas och diskutera metoder och att lära av varandra.
• Bra för Sydöstra Regionen att vi finns representerade i olika

nationella sammanhang och för att kan påverka;  Madelaine
(Jönköping) och Kim (Kalmar) i Nationell arbetsgrupp
Blodförsörjning, Birgitta i NPO medicinsk diagnostik. Både
Linköping och Jönköping var representerade på Socialstyrelsens
Work-shop om att stärka den svenska blodverksamheten.



Största utmaningarna
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• ProSang-version behöver uppgraderas hos US. De ligger efter mot
Jönköping och Kalmar

• Läkarsituationen är mycket ansträngd
• Farhåga i Linköping över personalsituationen pga varsel och

besparingar
• Kompetensutveckling BMA. Erfarenhetsgap då många äldre går i

pension. Märks särskilt på jourtid när relativt ny ST-läkare från
Linköping via telefon ska hantera knepigare akuta fall tillsammans
med en unga BMA som står ensam på lab.



Mål och åtgärd

Presentationsrubrik4

• Det finns en plan när ProSang uppgraderas i Linköping:

• Vi söker nya Läkare både i Sverige och utomlands. Kortsiktigt håller vi i
våra seniora läkare.

• Vi jobbar med kompetensutveckla och kompetens överföra till våra nya
BMA bla genom introduktionsutbildning i Linköping på två dagar samt
”C-kursen” planeras att starta upp till hösten 2025 i ny form.



Önskar genomföra som för SÖRS
närmare de patientlöften som
finns/hjälper SÖRS i effektivitet
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• IH-WEBB-finns tillgänglig
• SDK: Säker digital kommunikation-det finns planer att det kan

vara klart i september enl Kalmar.
• Öka givarkåren och öka blodtappningen i Linköping för att

stabilisera inflödet.



Ökad samverkan för att uppnå
resurseffektivitet inom SÖSR
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• Arbeta aktivt med PBM- ge transfusion när det behövs och på rätt
indikationer.

• Utveckla och förbättra kallelserna till våra givare- AddMessage

• Vi gör gemensamma upphandlingar sedan många år tillbaka-och vi
kommer att fortsätta med det

• Vi delar test-erytrocyter

• Jourläkare på US stödjer oss i Kalmar och Jönköping

• Metodutveckling hjälps vi åt med

• Fortbildningstillfällen tex GMP och Samtalsteknik-här kan vi öka
sammarbetet än mer.

• Ta hem DTT-testerytrocyter till Jönköping och Kalmar ger snabbare



Immunologins tillhörighet
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• Vi har diskuterat och kom fram till att de passar bättre i någon annan
profession.

• Vi har sedan många år ett bra samarbete blodcentralerna emellan på
många punkter och ingen av oss som är med i vår RAG har kunskap
eller kan driva frågor som gäller immunologin.


